
 
 
         Helmond, 18 januari 2024 
 
Vragen aan het college van B&W 
 
Onderwerp: Spookhuizen Helmond 
 
RTL heeft de uitkomsten van een door hen gedaan onderzoek gepubliceerd. Dit onderzoek stelt dat 
er in onze gemeente 70 woningen zijn die niet officieel door iemand bewoond worden, maar 
waarvan de energiemeter door blijft lopen. Dit duidt in veel gevallen op illegale praktijken waar in 
het artikel meerdere voorbeelden van worden genoemd. Wij willen van het college weten of dit in 
beeld is en of hier een verklaring voor te geven is. Daarnaast zijn dit 70 onbewoonde woningen te 
veel die beschikbaar kunnen zijn voor woningzoekenden als hier geen duidelijke verklaring voor is. 
Daarom is het belangrijk dat er snel wordt uitgezocht hoe dit mogelijk is. 
  
Bron artikel: https://www.rtlnieuws.nl/onderzoek/artikel/5424182/criminelen-spookwoning-
spookbewoning-woning-leegstand-hennepplantage 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
- Zijn deze 70 woningen in beeld bij het college en welke verklaring kan het college geven voor dit 
gegeven? 
- Als deze woningen niet in beeld zijn, welke acties gaat het college dan zo snel mogelijk nemen om 
dit wel in kaart te brengen? 
- Gezien het feit dat omliggende gemeenten met soortgelijke uitkomsten zitten; welke kansen ziet 
het college om kennis uit te wisselen en met elkaar te kijken naar hoe we elkaar kunnen helpen 
m.b.t. deze casus?                                   
- Welke maatregelen gaat de burgemeester nemen om deze mogelijke criminaliteit zo snel mogelijk 
uit te bannen?  
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